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برخی  به  دسترسی  از  را  ایران  مردم  تحریم ها،  گفت:  بهداشت  وزیر 
داروها و تجهیزات پزشکی محروم کرده است.

به گزارش خبرگزاری مهر، بهرام عین اللهی، که برای شرکت در هفتاد 
و ششمین مجمع جهانی بهداشت به ژنو سفر کرده است، در حاشیه این 
اجلاس و در جمع خبرنگاران با بیان اینکه مجمع جهانی بهداشت فرصتی 
ارزنده برای ارتقای سلامت و بهداشت جهانی است، اظهار داشت: حضور 
کشورهای مختلف در این مجمع در آشنایی بهتر و بیشتر آنها با نظرات 

یکدیگر مؤثر است.

وی با اشاره به آثار تحریم بر سلامت مردم ایران، گفت: حقوق سلب 
شده مردم در حوزه سلامت را در این مجمع یادآوری کردم و پس از آن 
گزارشگر ویژه سازمان ملل گزارشی درباره تحریم ها و آثار سوئی که بر 

سلامت مردم شریف ایران گذاشته است، قرائت کرد.
غیرقانونی،  و  ظالمانه  ناجوانمردانه،  تحریم های  شد:  یادآور  اللهی  عین 
مردم ایران را از دسترسی به برخی داروها و تجهیزات پزشکی محروم 
مؤثر  اقدامی  زمینه  این  در  باید  بهداشت  جهانی  سازمان  و  است  کرده 

صورت دهد.

رسیدگی به پرونده های 
»دیده بان« و »تیتر برتر«

وزیر بهداشت در ژنو تاکید کرد؛

تغییرات مهم ترکیب آخرین هیئت 
رئیسه مجلس یازدهم

اخیراً  حالا  می رسید  گوش  به  امید  شبکه  تعطیلی  زمزمه  قبل  مدت ها  از 
محمد سرشار، مدیر سابق شبکه کودک در پی این ماجرا مطالبی را عنوان 

کرده است.
به گزارش ایسنا، محمد سرشار در صفحه شخصی اش نسبت به تصمیم گیری 
درباره تعطیلی شبکه امید واکنش نشان داد و با تأیید این رویکرد، با انتشار 

تصاویر و نمودارهایی در این زمینه، دلایلش را تشریح کرد.
و  گرفتند  تماس  صداوسیما  سازمان  از  پیش  روز  »چند  نوشت:  او 
به  مرا  ذهن  سؤال  این  پرسیدند.  را  نظرم  امید  شبکه  تعطیلی  درخصوص 
یکم شهریور ۱۳۹۵ پرتاب کرد. روزی که با ذوق و شوق فراوان، پخش 

آزمایشی شبکه امید آغاز شد. 
 اما چهار سال بعد، در شهریور ۱۳۹۹ با افسوس فراوان، پیشنهاد تعطیلی 
شبکه امید را به صداوسیما ارائه دادم. نظرسنجی ها نشان می داد نوجوانان 
بالای ۱۵ سال شبکه های بزرگسال را تماشا می کنند و نوجوانان ۱۲ تا ۱۵ 

سال هم ترجیح می دهند کانال نهال شبکه کودک را تماشا کنند.
من  »پیشنهاد  است:  آورده  یادداشت خود  از  دیگری  بخش  در   سرشار 

شامل چند اقدام بود که اکنون نیز قابل اجراست:
۱ ـ شبکه امید تعطیل گردد و مخاطب آن بین شبکه سه و کانال نهال 

تقسیم شود.
برای  ۱۲ شب  تا  ۶ صبح  از  و  مجزا  فرکانس  در یک  نهال  کانال  ـ   ۲

کودکان ۶ تا ۱۲ سال و نوجوانان ۱۲ تا ۱۴ سال پخش شود.
۳ ـ کانال پویا در یک فرکانس مجزا از ۸ صبح تا ۹ شب برای خردسالان 

۲ تا ۶ سال پخش شود.«
سرشار اضافه کرده است: »این تغییرات موجب خواهند شد:

درصد   ۲۵ دستکم  امید،  شبکه  اختیار  در  کنونی  فرکانس  مخاطب  اولًا 
افزایش یابد.

ثانیاً خردسالان می توانند عصرها و شبها هم برنامه مخصوص خود را ببینند.
ثالثاً کودکان هم می توانند صبح ها برنامه مخصوص خود را ببینند.

امید  شبکه  اداره  بابت  بالاسری  هزینه های  در  درصد   ۵۰ حدود  رابعاً 
صرفه جویی خواهد شد.«

مدیر سابق شبکه کودک بیان کرده است: »معتقدم از ابتدا تصمیم آقای 
علی عسکری و تیم ایشان درخصوص تفکیک کانال امید از شبکه کودک 
و نوجوان اشتباه بود و اکنون بر آقای جبلی و تیم ایشان واجب است که 

ایده جدیدی برای برنامه سازی مخصوص نوجوانان طراحی کند.«
مدیر سابق شبکه کودک در پایان نوشته است: »لذا تعطیلی شبکه امید و 
ادغام آن در کانال نهال، یک عقب نشینی تاکتیکی برای صداوسیما خواهد 
بود تا با تجمیع توان خود، حرکت جدیدی را برای نهضت برنامه سازی 

مخصوص نوجوانان آغاز کند.«
به گزارش ایسنا، شبکه امید ۱۲ آبان ماه ۱۴۰۱ اچ دی شد. رئیس صداوسیما 
امید  شبکه  و  کودک  شبکه  ادغام  بر  مبنی  پرسشی  به  پاسخ  در  اخیراً 
نیز توضیح داده بود: هیچ ساختار و سازوکاری برای ما اصل و اصالت 
 ندارد آنچه که برای ما اهمیت دارد دو حوزه تحولی در محتوا و رویکرد 

است. 
اگر متناسب با تحول رویکرد و محتوا نیاز به تغییر ساختار و سازوکاری 
باشد حتماً این اتفاق می افتد. همان گونه که دیدید ما در معاونت سیما سه 
ساختار سیمرغ، فیلمنامه و برنامه های کوتاه را طراحی کردیم و در جای 
دیگر دو شبکه را کم کردیم؛ یعنی برای رسیدن به آن هدف و تحولی 
نیاز باشد تغییر می کند یا کم و  که داریم هر ساختار و سازوکاری که 

زیاد می شود.

محمد سرشار توضیح داد؛

اداری  سازمان  رئیس  نوشت:  ایسنا 
در  تغییر  کرد:  اعلام  استخدامی  و 
و  بازنشستگان  محاسبه حقوق  نحوه 
تأثیر حقوق سه سال پایانی خدمت 
بازنشستگی  حقوق  روی  آن ها 
بر  اما  است،  آمده  هفتم  برنامه  در 
اساس پیشنهاد وزارت کار قرار بود 

تغییراتی در این زمینه اعمال شود.
به گزارش رویداد ۲۴ ، میثم لطیفی 
اینکه  بر  مبنی  سوالی  به  پاسخ  در 
حقوق  محاسبه  نحوه  و  فرمول  آیا 
خواهد  پیدا  تغییری  بازنشستگان 
پیشنهاد  کرد:  اظهار  خیر؟  یا  کرد 
اعمال این تغییرات از سوی وزارت 
اجتماعی مطرح  رفاه  و  تعاون، کار 
این  در  صحبت هایی  و  است  شده 

زمینه شده بود. 
و  منطقی  روش  البته  افزود:  وی 
متوسط  که  است  این  آن  درست 
مبنای  دستمزد  یا  حقوق  سال   ۳۰
البته  و  بازنشستگان  حقوق  محاسبه 
بر مبنای نرخ روز باشد. در گذشته 
به دلیل اینکه محاسبه این عدد برای 
همه بازنشستگان از نظر فنی سخت 
و دشوار بود متوسط دو یا سه سال 
در  اما  می شد.  گرفته  نظر  در  آخر 
تکنولوژی  پیشرفت  با  حاضر  حال 
می توان این کار را به راحتی انجام 
چنین  قانون  دید  باید  البته  که  داد 

اجازه ای را می دهد؟
استخدامی  و  اداری  سازمان  رئیس 
گفت: قرار بود وزارت تعاون، کار 
و رفاه اجتماعی پیشنهادی را در این 
زمینه ارائه دهد و در برنامه هفتم نیز 

آورده شود.

هفتم  برنامه  لایحه   »۶۷« ماده  در 
توسعه که اخیراً رونمایی شد، آمده 
بازنشستگی  است: »میزان مستمری 
تمامی صندوق ها و سازمان های  در 
برنامه  اول  سال  از  بازنشستگی 
متوسط  سی ام  یک  از  است  عبارت 
مشمول  ماهیانه  دستمزد  یا  حقوق 
بیمه  آخر  سال  پنج  در  فرد  کسور 
پردازی ضرب در سنوات پرداخت 
و  سی  آنکه  بر  مشروط  بیمه  حق 
بیشتر  مذکور  متوسط  سی ام  پنج 
قدر  جمع  دوم  یک  معادل  نباشد. 
مطلق درصد افزایش ضریب سالانه 
حقوق یا دستمزد طی سه سال آخر 
شده  محاسبه  مستمری  یا  حقوق  به 

فوق اضافه می گردد.«
ماده  این  تصویب  صورت  در 
حقوق  توسعه،  هفتم  برنامه  از 
بازنشستگان بر اساس متوسط حقوق 
در پنج سال آخر محاسبه خواهد شد 
و البته درصد افزایش ضریب سالانه 
اضافه  آن  به  نیز  آخر  سال  سه  در 

می شود. 
این در حالی است که نحوه محاسبه 
 »۸۲« ماده  در  بازنشستگان  حقوق 
میانگین  توسعه  ششم  برنامه  قانون 
دو سال آخر دریافتی دارای کسور 

بازنشستگی است.

نحوه محاسبه حقوق بازنشستگان
 تغییر می کند؟

مجلس  چهارم  اجلاسیه  انتخابات 
تغییرات  به  منجر  اسلامی  شورای 
رئیسه  هیئت  ترکیب  در  مهمی 
مجلس شد که مهمترین آن حضور 
رئیسی  نائب  جایگاه  در  ذوالنوری 

دوم بود.
ایرنا،  پارلمانی  خبرنگار  گزارش  به 
انتخابات هیئت رئیسه مجلس شورای 
شد؛  برگزار  پارلمان  در  اسلامی 
اسلامی  انقلاب  فراکسیون  اعضای 
اکثریت  فراکسیون  که  مجلس 
محسوب می شود، نشستی برای تعیین 
نامزدهای عضویت در هیئت رئیسه 
مجلس برگزار کردند که بر اساس 
عنوان  به  قالیباف  باقر  محمد  آن، 
انتخاب  فراکسیون  این  نامزد   تنها 

شد.
دوم  و  اول  اجلاسیه  دو  در  قالیباف 
۲۳۰ رأی از نمایندگان برای ریاست 
سوم  اجلاسیه  در  اما  گرفت  مجلس 
آرای  توجه  قابل  افت  با  ناگهان 
نمایندگان و تنها با اخذ ۱۹۴ رأی بر 
کرسی ریاست قوه مقننه در اجلاسیه 

سوم تکیه زد.
که  حالی  در  چهارم  اجلاسیه  در 
تنها  اسلامی  انقلاب  فراکسیون 
قالیباف  را  مجلس  ریاست  گزینه 
نادران  الیاس  اما  بود،  کرده  اعلام 
این  از  خروج  با  تهران  نماینده 
ریاست  برای  را  خود  فراکسیون، 
نامزد کاندیدا کرد، فریدون  مجلس 
عباسی نماینده کازرون اما بر خلاف 
تعهدات فراکسیونی و با وجود باقی 
برای  فراکسیون،  این  در  ماندن 
در  و  شد  کاندیدا  مجلس  ریاست 
نهایت قالیباف با ۲۱۰ رأی بار دیگر 
بر صندلی ریاست مجلس تکیه زد؛ 
فریدون  و  رأی   ۴۷ نادران  الیاس 
انتخابات  این  در  نیز ۷ رأی  عباسی 

کسب کردند.
و  امیرآبادی  دلیگانی،  حاجی 
رئیسه  هیئت  ترکیب  از  نیکزاد 

مجلس حذف شدند
هیئت  انتخابات  در  اما  نیکزاد  علی 
رئیسه اجلاسیه چهارم مجلس یازدهم 
بر خلاف سه اجلاسیه نخست مجلس 
رئیس  نواب  میان  در  همواره  که 
نظر  نتوانست  بار  این  داشت،  قرار 
را  انقلاب  فراکسیون  اعضای  مثبت 
برای حضور در کرسی نایب رئیسی 
مجلس جلب کند و جای خود را به 
مجتبی ذوالنوری نماینده مردم قم در 
نظری  داد.  اسلامی  شورای  مجلس 
که در صحن علنی و انتخابات هیات 

رئیسه هم تکرار شد.
مجلس  رئیسان  نائب  انتخاب 
هیئت  انتخابات  بخش  حساس ترین 
آرای  اعلام  تا جایی که  بود  رئیسه 
نهایی انتخابات را حدود ۳ ساعت به 
تأخیر انداخت و منجر به بازشماری 

چند باره آرای نمایندگان شد.
محمدباقر  علنی  جلسه  پایان  در 
شورای  مجلس  رئیس  قالیباف 
نواب  آرای  کرد:  اعلام  اسلامی 
لذا  بود  نزدیک  هم  به  خیلی  رئیس 
قرعه  با  مجلس  دوم  رئیس  نائب 

کشی انتخاب شد.
نایب  اول  اجلاسیه  در  که  نیکزاد 
رئیس دوم و در دو اجلاسیه دوم و 
سوم نایب رئیس اول بود، نتوانست 
نایب  بر کرسی  چهارم  اجلاسیه  در 
حجت  و  بنشیند  مجلس  رئیسی 
را  وی  جای  ذوالنوری  الاسلام 

گرفت.
مجتبی  آزاد،  متفکر  ذوالنوری، 

یوسفی وارد هیئت رئیسه شدند
حجت الاسلام ذوالنوری در اجلاسیه 
اول ریاست کمیسیون امنیت ملی و 
عهده  بر  را  مجلس  سیاست خارجی 
بعدی  اجلاسیه  دو  در  اما  گرفت 
عضو  به  کمیسیون  این  اعضای 
کمیسیون  ریاست  برای  دیگری 
رأی  خارجی  سیاست  و  ملی  امنیت 
برای  ذوالنوری  حال  این  با  دادند؛ 
نایب رئیسی اجلاسیه چهارم مجلس 
شد  نیکزاد  با  رقابت  وارد  یازدهم 
علی  از  را  رقابت  گوی  توانست  و 
دوم  رئیس  نایب  و  برباید  نیکزاد 

مجلس یازدهم شود.

و  ناظران  ترکیب  تغییر  ماجرای 
دبیران هیئت رئیسه مجلس

محمد رشیدی نماینده مردم کرمانشاه 
در اجلاسیه های دوم و سوم توانست 
نماینده  متفکرآزاد  الله  روح  جای 
دبیری  جایگاه  در  را  تبریز  مردم 
دوم  اجلاسیه  در  اما  بگیرد  مجلس 
با رأی ۱۸۱ رأی وارد هیئت رئیسه 
رشیدی  هم  چهارم  اجلاسیه  در  شد. 

در این پست باقی ماند.
نمایندگانی  از  دهنوی  محسن  سید 
تا  اول  اجلاسیه   ۴ هر  در  که  است 
هیئت  در  یازدهم  مجلس  چهارم 
رئیسه حضور داشت و تقریباً میزان 

آرای خود را توانست حفظ کند.
نماینده  فراهانی  امیرآبادی  احمد 
های  اجلاسیه  در  که  هم  قم  مردم 
اول و سوم مجلس در جایگاه هیئت 
برای  نتوانست  داشت  رئیسه حضور 
دبیری  جایگاه  در  چهارم  اجلاسیه 
بماند  باقی  مجلس  رئیسه  هیئت 
اجلاسیه  در  امیرآبادی  که  چند  هر 
نسبت  رأی   ۷۰ حدود  افت  با  سوم 
حلقه  به  توانست  اول  اجلاسیه  به 
رئیسه  هیئت  در  قالیباف  همکاران 
با  چهارم  اجلاسیه  در  او  بازگردد. 
اینکه در انتخابات درون فراکسیونی 
اما  شد،  خارج  رئیسه  هیات  از  هم 
اعلام کاندیداتوری کرد ولی مجدداً 
با رأی منفی نمایندگان مواجه شد و 
کرسی دبیری هیات رئیسه اجلاسیه 
دست  از  را  یازدهم  مجلس  چهارم 

داد.
نماینده  فیروزجایی  کریمی  علی 
اجلاسیه   ۳ هر  در  هم  بابل  مردم 
مجلس یازدهم توانست از نمایندگان 
مجلس برای حضور در هیئت رئیسه 
تفاوت  حال  این  با  کند  جمع  رأی 
های  اجلاسیه  در  وی  آرای  فاحش 
 ۸۰ حدوداً  افت  و  سوم  و  دوم 
نظر  تفاوت  دهنده  نشان  وی  رأیی 
طول  در  وی  به  نسبت  نمایندگان 
دوم  اجلاسیه  فعالیت  سال  یک 
در  فیروزجایی  کریمی  است.  بوده 
اجلاسیه چهام هم توانست نظر سایر 
کرسی  و  کند  جلب  را  نمایندگان 
دبیری هیئت رئیسه مجلس را برای 

خود نگه دارد.
حسینعلی حاجی دلیگانی در اجلاسیه 
یازدهم  مجلس  سوم  تا  اول  های 
اما  نشست  می  دبیری  جایگاه  در 
انتخابات  در  چهارم  اجلاسیه  در 
نتوانست  اسلامی  انقلاب  فراکسیون 
این حال  با  اعضا را جلب کند  نظر 
اجلاسیه  رئیسه  هیئت  انتخابات  در 
آخرین  برای  ولی  شد  نامزد  چهارم 
سال کاری مجلس یازدهم از لیست 

اعضای دبیری جا ماند.
مجتبی یوسفی نماینده مردم اهواز هم 
که در اجلاسیه دوم در میان دبیران 
سوم  اجلاسیه  در  بود،  رئیسه  هیئت 
چهارم  اجلاسیه  برای  اما  شد  حذف 

توانست به هیئت رئیسه باز گردد.
مردم  نماینده  آزاد  متفکر  الله  روح 
در  اگرچه  هم  مجلس  در  تبریز 
رأی  با  دوم  و  اول  های  اجلاسیه 
بالایی حضور داشت اما در اجلاسیه 
تا  داد  از دست  را  این کرسی  سوم 
چهارم  اجلاسیه  در  دیگر  بار  بتواند 
رئیسه  هیئت  دبیری  جایگاه   به 

برگردد.
احمد نادری نماینده مردم تهران در 
مجلس برای نخستین بار در اجلاسیه 
سوم مجلس یازدهم با رأیی شکننده 
)۸۴ رأی( وارد هیئت رئیسه شد ولی 
در اجلاسیه چهارم با افزایش آرایش 
باقی  رئیسه  هیئت  در  و  شد  مواجه 

ماند.
پیرهادی به هیئت رئیسه بازگشت

اجلاسیه چهارم  در  پیرهادی  محسن 
به  غیبت  سال  دو  از  پس  توانست 
حلقه یاران قالیباف برگردد؛ وی در 
اجلاسیه اول بر کرسی هیئت رئیسه 
مجلس تکیه زد اما در اجلاسیه های 
جایگاه  و  بود  غایب  سوم  و  دوم 
بود.  اردکانی داده  به دشتی  خود را 
نمایندگان  سایر  مثبت  نظر  با  نهایتاً 
بار دیگر در اجلاسیه چهارم به این 

جایگاه بازگشت.

مدیرکل استاندارد فارس گفت: جعبه های بسته بندی پیتزا، مشمول مقررات 
استاندارد اجباری است، لذا تولید و توزیع آن باید با نظارت این سازمان 

انجام شود.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره کل استاندار فارس 
محمدمهدی رزمجو گفت: به دلیل تعدد محل های مصرف و وجود تعداد 
مذکور  محل های  تمام  بر  نظارت  فارس،  در  موجود  فودهای  فست  زیاد 
نظارت  که  خود  وظیفه  به  توان  حد  در  کل  اداره  این  اما  است  مشکل 
براین مراکز است عمل کرده و بازرسی و نظارت از فست فودها را انجام 
می دهد که دقت شهروندان محترم نیز در این زمینه نیز بسیار کارساز و 

مؤثر خواهد بود.
او تاکید کرد که بهترین ناظر، مصرف کنندگان هستند که باید دقت کنند 

پیتزا را در چه جعبه ای از فروشنده دریافت کنند.
با اشاره به علامت های استاندارد حک شده بر جعبه های  رزمجو همچنین 
پیتزا، عنوان کرد: یکی از این علامت ها هنگام تولید، مقوای استانداردی 
است که در کارخانه بر آن زده می شود و علامت استانداردی نیز هنگام 

برش و تهیه جعبه، در فضای خارج از جعبه ها حک می شود که مصرف 
کننده باید به این علامت ها توجه گند.

در  بازدارندگی  عامل  مهمترین  اینکه  بیان  با  فارس  استاندارد  مدیرکل 
اضافه  است،  مشتریان  توسط  غیراستاندارد  کالای  خرید  عدم  مسائل  این 
کرد: اگر مردم تخلفی را در این خصوص مشاهده کردند با شماره تلفن 
۳۶۲۶۴۴۰۶ اداره کل استاندارد فارس تماس بگیرند تا با متخلفان برخورد 

قانونی انجام شود.

مدیرکل استاندارد فارس:

مدیرکل هماهنگی امور اقتصادی استانداری فارس:

کنترل اجاره بها از اولویت های 
استان فارس است

اقتصادی  امور  هماهنگی  مدیرکل 
راستای  در  گفت:  فارس  استانداری 
جامعه  مختلف  اقشار  از  حمایت 
از  بها  اجاره  کنترل  تورم،  مهار  و 

اولویت های استان فارس است.
نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
استانداری  رسانی  اطلاع  پایگاه  از 
این  بیان  با  شریفی  مرتضی  فارس، 
که مسکن تنها کالایی است که هم 
مصرفی است و هم کالای سرمایه ای 
است، اظهار داشت: خانوارها مسکن 
را هم برای سکونت و هم به عنوان 

سرمایه گذاری در نظر می گیرند.
افزایش  میزان  حداکثر  گفت:  وی 
اجاره بها در شیراز ۲۵ درصد نسبت 
شهرستان ها  سایر  در  و  قبل  سال  به 
۲۰ درصد نسبت به سال قبل در نظر 

گرفته شده است.
اقتصادی  امور  هماهنگی  مدیرکل 
استانداری فارس ادامه داد: با تشکیل 
قرارگاه جهادی ویژه نظارت بر نرخ 
اجرای  به  تاکید  ضمن  بها  اجاره 
مصوبه کارگروه های اقدام مشترک، 
تنظیم بازار و شورای مسکن مبنی بر 
پلیس  همکاری  با  بها،  اجاره  سقف 
فتا و پلیس اماکن فراجا با سایت های 
و بنگاه های املاک غیرمجاز برخورد 

صورت خواهد گرفت.
صورت  مکاتبه  با  گفت:  شریفی 
استان  اجرایی  دستگاه های  با  گرفته 
پذیرش  از  که  است  گردیده  تاکید 
قولنامه های اجاره فاقد کد رهگیری 
و صادر شده توسط مراکز غیرمجاز 

خودداری شود.

عزت الله ضرغامی گزارش های گنج یابی برخی مسئولان را روایت کرد 
دستور  همچنین  او  دانست.  فرهنگی  میراث  برای  معضلی  را  فلزیاب  و 
تعیین تکلیف و معدوم کردن فلزیاب هایی را که کشف و ضبط می شود 

صادر کرد.
به گزارش ایسنا، وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی در 
حفاظت  یگان  اقدامات  تشریح  و  مرمت  پروژه های  از  رونمایی  نشست 
میراث فرهنگی، با اشاره به گزارش یگان حفاظت گفت: در لایحه قانون 
وظایف این وزارت که تقدیم مجلس شد و کلیات آن تصویب شد، بخش 
عمده و اصلی این قانون مربوط به میراث فرهنگی است. مطمئنم این لایحه 
قانون  و  شد  خواهد  غنی سازی  حتماً  نمایندگان  حساسیت  با  مجلس  در 
جامع و کاملی برای وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 

تصویب می شود و دست یگان به عنوان ضابط باز خواهد شد.
همه اخطارها که نباید به حوزه کشف حجاب مربوط باشد

ضرغامی با اشاره به گزارش آماری فلزیاب ها که حدود ۴۲۷۴ اعلام شده 
است، خطاب به فرمانده یگان حفاظت میراث فرهنگی، اظهار کرد: یک 
آن شرکت  با  اگر  می گردند.  دنبال گنج  و  دارند  فلزیاب  مردم  از  عده 
معدوم  مراسم  یک  در  را  فلزیاب ها  حتماً  نرسیدید  نتیجه  به  دانش بنیان 
کنید، چون در انبار که می ماند و باید کلی هزینه نگهداری بدهید، ممکن 
هم هست به سرقت بروند، به هر حال تبعات دارد. فلزیاب حتماً آسیب 
جدی در حوزه میراث فرهنگی است. به هر حال مردم می خواهند یک شبه 
تا  کنید  زمان بندی  کنند.  را حل  مسائلشان  و یک شبه  کنند  پیدا  گنجی 

تکلیف فلزیاب ها روشن شود.
تشکیل ۱۵۰۰  و  اخطار  هزار   ۱۸ به  یگان  در گزارش های  داد:  ادامه  او 
پرونده قضایی اشاره شد که به نظرم آمار خوبی است. حتماً نباید اخطارها 
به حوزه کشف حجاب مربوط باشد، که الان مسئله مملکت همین شده 
است که تذکر می دهند و پرونده تشکیل می دهند. تذکر در این حوزه ها 
)میراث فرهنگی( هم می تواند مؤثر باشد. این کار ارزشمند است، ادامه 

دهید.

روایت ضرغامی از گزارش های گنج یابی مسئولان
بعضی ها  افزود:  دستی  صنایع  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  وزیر 
کشور  رده بالای  مسئولان  و  برتر  شخصیت های  از  خیلی  نمی دانند،  هم 
بسیج  ما  بعد  و  پیدا کرده اند  تپه  فلان  در  را  می دهند که گنجی  آدرس 
می کنیم  کاوش  هفته  دو  تا  روز  یک  می فرستیم،  کارشناس  می شویم، 
وقت  چند  است.  شده  تکرار  بارها  ماجرا  این  نمی کنیم،  پیدا  چیزی  اما 
غاری  در  که  کرد  تعریف  را  مشابهی  موضوع  مسئولان  از  یکی  پیش 
به  بعد  که  بوده  جواهرات  آن ها  از  یکی  در  که  پیدا کرده اند  قبر   ۳۰۰
داخل برگردانده اند. ما در کوران هوا که رفتن به آن منطقه صعب العبور 
گفتم  حتی  نشد.  پیدا  چیزی  هیچ  ولی  فرستادیم،  کارشناس  بود،  سخت 
همان قبری را که گفتند طلا و جواهرات پیدا کرده اند بررسی کنند که 
آن هم حرف بی ربطی بود. به هر حال عده ای دنبال پول و گنج هستند 
تصمیم  زودتر  مسئله  این  برای  باید  شود،  حل  یک شبه  مشکلاتشان   که 

گرفت.
اعتبارات دولتی شوخی بزرگی است

حفظ  برای  کرد:  اظهار  مرمت ها  درباره  نشست،  این  ادامه  در  ضرغامی 
میراث فرهنگی فقط نمی توانیم به اعتبارات دولتی متکی باشیم. اعتبارات 
دولتی شوخی بزرگی است. بارها با عدد و رقم میانگین اعتبارت را اعلام 
کردیم، رقم قابل اتکایی نیست، حتماً باید مردم مشارکت کنند. در ابلاغ 
رئیس صندوق حفظ و احیا نیز تسریع در مشارکت بخش خصوصی در 
احیا و مرمت را تاکید کردم، وگرنه جلو چشم همه ما میراث فرهنگی 

نابود می شود.
وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی سپس با اشاره به تشکیل 
نتیجه  به  زودتر  انجمن  این  باید  گفت:  فرهنگی،  میراث  خیرین  انجمن 

برسد و همه به یگان حفاظت میراث فرهنگی کمک کنیم.
ما از نان شب می زنیم کلیسا مرمت می کنیم

یگان  از  استفاده  فرهنگی،  میراث  حفاظت  یگان  فرمانده  به  همچنین  او 
داوطلب و اختیاری در حوزه میراث فرهنگی را توصیه کرد و افزود: با 
افراد علاقه مند و  از بسیج، تشکلات مردمی،  هماهنگی نهادهای مختلف 
مورد اعتماد مشارکت بگیرید. یک پل در روستای دورافتاده که نه پایگاه 
داریم و نه پولش را، آن فرد داوطلب می تواند به یگان گزارش دهد. مردم 

را مشارکت دهید.
ضرغامی گفت: ما بودجه محدودی داریم، مردم دنیا باید بدانند ما علی رغم 
مشکلات اعتباری کشور، از نان شبمان می زنیم تا بودجه مرمت کلیسای 
را  این  ایران هراسی هستند  دنبال  تأمین کنیم. آن هایی که  را  مسیحیان 
بدانند. ما تا چقدر می توانیم این کار را انجام دهیم؟ باید مردم مشارکت 

کنند.  

دادگاه رسیدگی به پرونده دو پایگاه 
کیفری  دادگاه  نهم  شعبه  در  خبری 
قاضی  ریاست  به  تهران  استان  یک 
شهید  قضایی  مجتمع  در  کریمی 

سلیمانی تهران برگزار شد.
میزان،  از  نقل  به  ایسنا  گزارش  به 
کیفری   ۹ شعبه  مستشار  کریمی 
تهران خصوص جزئیات  استان  یک 
مطبوعاتی  جرائم  به  رسیدگی  جلسه 
و سیاسی پرونده دو پایگاه خبری در 
شعبه نهم دادگاه کیفری یک استان 
در  اول  پرونده  کرد:  اظهار  تهران، 
و  بان  دیده  خبری  پایگاه  خصوص 
پایگاه خبری  به  مربوط  پرونده دوم 
مدیر  اتهام  به  رسیدگی  و  برتر  تیتر 

مسئول این پایگاه خبری بود.
احمد مؤمنی راد عضو هیئت منصفه 
مشورتی  نظر  نتیجه  خصوص  در 
اظهار  دادگاه  این  در  منصفه  هیئت 
دیده  پایگاه خبری  پرونده  در  کرد: 
اعضای  اکاذیب،  نشر  اتهام  با  بان 
مدیر  آراء،  اتفاق  به  منصفه  هیئت 
را  بان  دیده  خبری  پایگاه  مسئول 
را  وی  آراء  اتفاق  به  البته  مجرم 

مستحق تخفیف دانستند.
دوم  پرونده  در خصوص  راد  مؤمنی 
رسیدگی  دادگاه  در  رسیدگی  مورد 
به جرائم مطبوعاتی و سیاسی، گفت: 
برتر،  تیتر  خبری  پایگاه  پرونده  در 
و  شد  محاکمه  آن  مسئول  مدیر 
استماع  از  بعد  منصفه  هیئت  اعضاء 
دفاع  خصوص  در  شده  ارائه  مطالب 
نشر  اتهام  از  خبری  پایگاه  این 
هیئت  و  شدند  شور  وارد  اکاذیب، 
اتفاق  به  قریب  اکثریت  با  منصفه 
آراء، مدیرمسئول پایگاه خبری تیتر 

برتر را مجرم دانستند.
قاضی  توسط  دادگاه  نهایی  رأی 
دادگاه  نهم  شعبه  رئیس  کریمی 
و  صادر  تهران  استان  یک  کیفری 

ابلاغ خواهد شد.


